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Vraag Antwoord

1. De provincie moet de gebiedsgerichte aanpak voor de uitvoering van het 
UPLG nog uitwerken. De regio Amersfoort vindt het belangrijk dat deze 
aanpak de regio in zijn kracht zet. Daarom vragen we hier aandacht voor 
bij de provincie. De gebiedsgerichte aanpak van de provincie pakt niet alle 
thema’s aan uit het HPB’. Hieruit blijkt nog veel onduidelijkheid over de 
uitwerking van het UPLG. 
Welke waarborgen geeft de provincie dat het HBP de leidraad vormt voor 
de uitvoering van het UPLG?

1 Er zijn nog geen waarborgen. De provincie gaat voor het UPLG echter uit van 
gebiedsprocessen van onderaf. Wij zullen daarin vanuit de Regio Amersfoort en de 
gemeenten het HPB inbrengen, zodat in het gebiedsproces met de provincie het 
gesprek plaats vindt over de uitwerking van de UPLG kaders.

2. Een integraal vervolg van betrokken partijen is essentieel’ (Borgen/ 
monitoren). Hoe gaat dit verder georganiseerd worden? Welke rol vervult 
onze gemeente (bestuurlijk/ ambtelijk) daarbij? 

2 Voor nu is van belang dat er gebiedsprocessen starten die aansluiten bij het gebied. 
Bestuurlijk en ambtelijk volgen wij daarom de processen van de provincie om te 
komen tot de gebieden en geven daarbij aan welke werkwijze wij passend achter voor 
ons gebied, uitgaande van de kennis van de verschillende stakeholders in ons 
buitengebied.

3. Gezien de brief van LTO Noord kunnen de agrariërs zich niet kunnen vinden 
in het handelingsperspectief. Tijdens de gebiedsateliers hebben de 
agrariërs (veel) inbreng kunnen hebben. Hoe weegt u hun opvatting in het 
geheel van het perspectief richting een vitaal buitengebied?

3 Wij snappen de conclusie van de agrariërs dat het HPB niet het langjarige toekomst 
perspectief biedt waar de sector behoefte aan heeft om een verandering in gang te 
zetten. Dat kan dit document ook niet bieden, te veel van de vraagstukken (bv 
Pasmelders) moet daarvoor eerst landelijk of op provinciaal niveau (uitwerking UPLG-
kaders naar landschappen) beantwoord worden.

Wij denken echter ook dat het HPB zonder de constructieve bijdrage van de agrarische 
sector aan de gebiedsateliers er heel anders uitgezien zou hebben. De benoemde 
professionaliteit van de sector, de behoefte aan perspectief (m.n. voor blijvende 
bedrijven) klinkt zeker door in het document en wordt hiermee regiobreed vastgelegd.

4. Hoe wilt u gebruik gaan maken van het HPB voor de omgevingsvisie van 
Woudenberg?

Wij zullen deze (indien vastgesteld) zeker gebruiken als een van de start documenten 
voor de omgevingsvisie.


